

Influenza

Australia (13 September 1991).¹ Influenza A viruses have been isolated for the first time this season. Two isolates, from sporadic cases, have been further identified as influenza A of H1N1 and H3N2 subtypes respectively.

¹ See No. 36, 1991, p. 272

Grippe

Australie (13 septembre 1991).¹ Des virus grippaux A ont été isolés pour la première fois cette saison. Deux isolements de cas sporadiques étaient identifiés comme virus grippal A du sous-type H1N1 et H3N2 respectivement.

¹ Voir N° 36, 1991, p. 272.

Health administrations are reminded that the telegraphic address **Epidnotations Geneva (Telex 415 416, Fax 791 07 46)** should be used for all notifications to WHO of communicable diseases under international surveillance and other communications under the International Health Regulations. The use of this specially allocated telegraphic address will ensure that the information reaches the responsible Unit with minimum delay.

Il est rappelé aux administrations sanitaires que l'adresse **Epidnotations Genève (Télex 415 416, Fax 791 07 46)** doit être utilisée pour l'envoi à l'OMS de toute notification de maladies transmissibles sous surveillance internationale ainsi que toute autre communication concernant l'application du Règlement sanitaire international. L'utilisation de cette adresse, spécialement prévue à cet effet, permet au service responsable de recevoir les informations dans les plus brefs délais.